東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 050/25-26

學生領袖訓練計劃 (CGM) 之 SDU 小組工作坊

敬啟者:

為進一步鞏固及提升各學生領袖的領導才能,以及加強大專學長與在校同學之關係,本組將舉辦 CGM 之 SDU 小組工作坊,詳情如下:

日			期	:	十一月八日(星期六)
時			間	:	上午 10:00 至下午 1:00
地			點	:	A201-A202 室
對			象	:	SDU 成員
訓	練	內	容	:	包括領袖訓練、溝通技巧及歷奇訓練
備			註	:	學生必須穿著運動服及長褲出席活動

請於十一月三日(星期一)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電2443 9899 與錢明榮老師或龔宏曆老師聯絡。

此致 貴家長 東華三院馬振玉紀念中學校長 謹啟 (賴珮賢) 二零二五年十月三十一日 東華三院馬振玉紀念中學 班號: 活動通告 050/25-26 學生領袖訓練計劃 (CGM) 之 SDU 小組工作坊 □ 同意敝子弟參與上述學生領袖訓練計劃。 □ 不同意敝子弟參與上述學生領袖訓練計劃。 此覆 東華三院馬振玉紀念中學 家長簽署: 家長姓名:_____

二零二五年 月 日 *請在適當□加上√號

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Activity Circular 050/25-26

Programme of Contextual Growth Mindset for Student Leadership (CGM) SDU Workshop

31st October 2025

Dear Parents

To further consolidate and enhance the leadership skills of our student leaders, as well as to strengthen the relationship between our senior mentors studying in tertiary institutes and current students, our school will organise a CGM SDU Workshop, and the details are as follows:

Date	:	8 th November 2025 (Saturday)
Time	:	10:00 a.m. to 1:00 p.m.
Venue	:	Room A201-A202
Training contents	:	Leadership training, communication skills, and adventure-based training
Remarks		Students must attend the activity wearing their sports uniform and long
Velligivs	•	trousers.

Please return the signed e-reply slip by 3rd November 2025 (Monday.) Please feel free to contact Mr. Chin Ming Wing or Mr. Kung Wang Lik at 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Lai Pui Yin Polly Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.